

SP-Presidency, Endenicher Allee 19 (Container), 53115 Bonn

Benedikt Bastin
Erster Sprecher

Phone +49 228 73-7033

Email sp@uni-bonn.de

Address Endenicher Allee 19
(Container), 53115 Bonn

Website <https://sp.uni-bonn.de>

Copy of Resolution

2023-11-17

Copy of Resolution: **Solidarity with Israel/Solidarität mit Israel**

Applicants:

Stefan Schröder (Fraction LUST)

Thomas Wieczorek (Fraction RCDS)

Elena Jansen (Fraction GHG)

Marcel Bühl (Fraction LHG)

Elis Marder (Jewish Student Culture Group)

Katharina Axtmann (Fraction LP)

Thomas Ortmann (Fraction Juso HSG)

Session of Resolution: 10th. regular session

Date of Session: 2023-10-26

The 45. Student Parliament of the University of Bonn has unanimously decided the attached motion of the above-mentioned applicants, **Solidarity with Israel/Solidarität mit Israel**, in its **10th. regular session**.



Benedikt Bastin

First Speaker

Attachments:

1. Resolution

The 45. Student Parliament of Bonn has decided:

The Student Parliament expresses its solidarity with Israel, which has been suffering under an unprecedented wave of terrorism since October 7th 2023. Our solidarity extends to the students and employees of Bonn's partner universities, Hebrew University of Jerusalem, Reichman University, Tel Aviv University and the Weizmann Institute of Science.

The Student Parliament condemns all statements and actions that relativize or glorify the despicable acts of terror by the terrorist organizations Hamas, Islamic Jihad in Palestine and Hisbollah as legitimate resistance or an act of "decolonization".

The Student Parliament's thoughts are with all people in Israel and the Gaza Strip who are suffering under the consequences of the terror of Hamas, Islamic Jihad in Palestine and Hisbollah.

The Presidium of the Student Parliament is requested to forward the attached letters to the partner universities on behalf of the Student Parliament.

Das Studierendenparlament solidarisiert sich mit Israel, das seit dem 7. Oktober 2023 unter einer beispiellosen Terrorwelle zu leiden hat. Unsere Solidarität gilt dabei auch den Studierenden und Beschäftigten der Bonner Partneruniversitäten Hebräische Universität Jerusalem, Reichman Universität, Tel Aviv Universität und dem Partnerinstitut Weizmann-Institut für Wissenschaften.

Das Studierendenparlament verurteilt alle Äußerungen und Handlungen, die die verachtungswürdigen Terrorakte der Terrororganisationen Hamas, Islamischer Dschihad in Palästina und der Hisbollah als legitimen Widerstand oder einen Akt der "Dekolonisation" relativieren oder verherrlichen.

Die Gedanken des Studierendenparlaments sind bei allen Menschen in Israel und dem Gaza-Streifen, die unter den Folgen des Terrors der Hamas, des Islamischer Dschihad in Palästina und der Hisbollah zu leiden haben.

Das Präsidium des Studierendenparlaments wird gebeten, die sich im Anhang befindlichen Briefe im Namen des Studierendenparlaments an die Partneruniversitäten und -institute weiterzuleiten.

[adopted form prepared by the SP Presidium]